
                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

Til stede:  

Jardarr Lie 

Ole Kristian Skomedal 

Aina Berntsen 

Malene Opheim 

Heidi Lindalen 

Jan Eikså 

Kjetil Skistad 

Kristin Nygård Schau 

 

Forfall: 

Steffen Aarhus Nilsen 

Knut Anders Eldhuset 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Brennåsen  – 07.10.17  

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 20.09.17 
    

Nr. Sak Ansvar 

 Godkjenning av referat  Ole Kr. 

20.09.17:  

Ingen kommentarer på referat fra forrige møte – godkjent.  

 Status/orientering etter forrige møte:  Ole Kr. 

- Sak 24/17: Alle forberedelser i forbindelse med samling i Danmark 14-15.10.17 er i rute. Ole 

Kristian, Jan, Kjetil og Kristin møtes 09.10.17 for å avklare ansvarsfordeling på det faglige 

programmet. Ellers er alt annet under kontroll.  

- Sak 25/17: Samarbeids klubber: Det har ikke vært noen utvikling i denne saken siden forrige 

styremøte. Styret ønsker å bruke tid på denne saken for å kartlegge hva man ønsker å oppnå i et slikt 

samarbeid og hva samarbeidet skal bestå i. Det må være et fokus på å eventuelt finne frem til en 

samarbeidsform som gagner Greipstad fotball. Styret arbeider videre med saken.  

- Sak 28/17: Rutiner for forespørsel vedrørende spillere fra andre klubber: Knut arbeider med å lage 

rutiner I forhold til denne problemstillingen. Han vil legge dem frem for styret når forslaget er 

utarbeidet.  

- Sak 44/17: Trenersituasjonen for lag i junioravdelingen: Trenerkabalen for 2018 sesongen er et av 

temaene som trener og styre skal ta opp på samlingen i Danmark i oktober. Derav avsluttes saken fra 

styrets side.  

07/17 Status arbeidsoppgaver siden forrige møte:  Ole Kr.  

- Jardarr:  

Representant fra et firma som arbeider med låsesystem var invitert på møtet. Her presenterte han hva 

han kan levere I forhold til låsesystemer på inne- og ytterdører. Representanten skisserer opp  

forslag/tilbud på låsesystem til fortrinnsvis ytterdører. Han lager i tillegg et forslag som innebærer 

innvendige dører også. Styret vurderer deretter alternativene som er fremlagt.  

 

Rebounder: Den er nå på vei til å bli fikset. Når den er fikset, settes den inne på klubbhuset og settes 

ut igjen til våren.  

- Steffen: Steffen har mottatt et tilbud på 10 000kr for profesjonelt høyttaler og mikrofon system. 

Styret gir klarsignal for å gå til innkjøp av dette.  Steffen kontakter Jardarr i forhold til innkjøp.  
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31/17 Orientering fra kommunen vedrørende utgiftsdekning Steffen 

13.06.17:  

Saken ble behandlet som en orienteringslag hvor Steffen Nilsen redegjorde for informasjon han hadde 

mottatt fra kommunen i forhold til denne problemstillingen.  

23.08.17:  

Styret inviterer Dejan Vasic fra Songdalen kommune til styremøte 20.09.17. Her skal han informere styret 

vedrørende hva Songdalen kommune kan bidra med i forhold til utgiftsdekning og annet i forhold til 

flyktningbarn og barn med foreldre som ikke snakker norsk.  

20.09.17:  

 Informasjon fra Songdalen kommune v/Dejan Vasic:  
Songdalen kommune ønsker at alle skal ha et fritidstilbud og at økonomi ikke skal være et hinder.  

Kommunen kan bistå Greipstad fotball på følgende måter i forhold til flyktningbarn og barn som har 

foreldre  med fremmedspråklig bakgrunn.  

- Oversette viktige informasjons lapper som sendes ut til alle foreldre. Feks oversette pakkelister til 

LKB cup til ulike språk.  

- Dersom det er behov for tolketjeneste, kan  Dejan ringe og bestiller en tolk. Og det vil da være 

kommunen som dekker utgiften.   

- Dejan forsøker å være med barn på første trening når et barn skal begynne på fotballen. Han 

forsøker også å ta med en forelder også.  

- Dejan kan være behjelpelig med å registrere barn på «Min Idrett»  

- Kommunen planlegger også å invitere minoritetsforeldre til en kveldssamling der temaet er hvordan 

man som foreldre stiller opp for barna på fritidsaktiviter. På et slikt møte vil man også prate feks om 

hva dugnad er og hvilke forventninger det knyttes til dem som foreldre i forhold til det.  

 

Dejan oppfordrer styret i Greipstad fotball om å gi beskjed dersom man har behov for bistand til noe i 

forhold til denne gruppen. I tillegg ønsker han  tettere samarbeid og oftere kontakt med styret i 

Greipstad fotball. Et eksempel kan være at han jevnlig kan komme på styremøter. 

45/17 Planlegging og organisering av sesongavslutning for medlemmene Kjetil 

20.09.17:  

Det nærmer seg sesongslutt for lagene. Etter fjorårets sesong ble det arrangert en fotball avslutning for alle 

spillerene på menighetshuset.  

 

Styret vurderer muligheten for å arrangere en avslutning for alle spillerene etter sesongen 2017, men ønsker 

å se på hvorvidt man kan arrangere en avslutning med litt mindre kostnader enn fjorårets avslutning. 

Fjorårets avslutning  var en fest hvor man også markerte 100 års jubileumet til Greipstad Idrettslag og derav 

brukte man litt ekstra penger på denne avslutningen.  

 

Malene, Kjetil og Kristin legger frem et forslag på neste styremøte i forhold til gjennomføring av en felles 

avslutning for alle lagene.  

46/17 Forberedelser til årsmøte  Knut 

20.09.17 

Årsmøte for 2017 vil finne sted på idrettshuset på Hortemo 15.11.17 kl 19.00. Styret planlegger gjennomføringen 

av årsmøtet på neste styremøte. 

47/17 Rutiner/struktur for betaling/utgiftsdekning til trenere i klubben  Knut 

20.09.17: 

Saken utsettes til styremøte på grunn av at Knut som skulle fremlegge saken for styret, meldte avbud til 

styremøtet.  

 

https://www.google.no/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=imgres&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwiF6pz_nsHLAhWIFJoKHW5HBssQjRwIBQ&url=https://sgsparebank.no/wp-content/uploads/sites/8/2014/05/10701147-lnebeskrivelse-ABM.pdf&psig=AFQjCNENWkEtAVCzQoW_PcQDURpKsZdppg&ust=1458081497421898


Greipstad Fotball   side 3 av 5 

 

48/17 Greipstadklubb.no Knut 

20.09.17: 

Saken utsettes til styremøte på grunn av at Knut som skulle fremlegge saken for styret, meldte avbud til 

styremøtet.  

49/17 Oppussing av klubbhus Ole Kr 

20.09.17: 

Styret ønsker å pusse opp deler av klubbhuset og oppgradere møblene på klubbhuset. Styret innhenter 

pristilbud blant annet på maling av vegger av aktuelle sponsorer i første omgang. Dersom styret ikke 

vurderer dette tilbudet til å være godt nok, vurderes andre muligheter. 

50/17         GIL care Ole Kr 

20.09.17:  

Greipstad fotball har tidligere gitt bort utstyr som klubben og klubbens medlemmer ikke lenger trenger. 

Klubben blir kvitt gammelt utstyr med gamle sponsorer samtidig som personer i andre land som ikke har 

tilgang til slikt utstyr, kan bruke det. Greipstad fotball har fått positive tilbakemeldinger på dette prosjektet.  

 

Vedtak:  

Styret går enstemmig inn for å videreføre dette prosjektet. I tillegg ønsker klubben å se på muligheten for å 

utvide det. En måte å utvide på kan være å sende ned en delegasjon til det stedet man har fått nyttegjøre seg 

av det utstyret klubben skal sende ned. 

 Eventuelt  

 Eventuelt:  

- Regning sponsorer: Det er ikke blitt sendt ut faktura for sponsing av klubben I 2017. Jardarr og Jan 

utarbeider en oversikt over alle sponsorene og sender til Heidi. Deretter sender Heidi ut fakturaer så 

fort som mulig.  

 

Hovedstyret i Greipstad Idrettslag har utfordret undergruppene om å finne to aktuelle kandidater som kan 

drifte web siden til Greipstad idrettslag. Disse personene vil da få betalt for den jobben de gjør. Styret har 

vurdert at de ikke vet om aktuelle kandidater. Ole Kristian legger ut info om dette på Greipstad fotball sin 

web side for å kartlegge om det er noen som kan være interessert I å ta på seg oppdraget. 

Oppfølgningssaker til neste møte:  

25/17 Samarbeidsklubber Jan/Ole Kr/Knut 

28/17 Rutiner for forespørsel vedrørende spillere fra andre klubber.  Knut 

45/17 Planlegging og organisering av sesongavslutning for medlemmene. Knut 

46/17 Forberedelser til årsmøte Knut 

47/17 Rutiner/struktur for betaling/utgiftsdekning til trenere i klubben  Knut 

48/17 Greipstadklubb.no Knut 

49/17 Oppussing av klubbhus Ole Kr. 

 

Referent; Kristin N. Schau 

Neste styremøte:  18.10.17 kl 19.30 - 22.00  
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Avsluttede/ferdig behandlede saker:  
 

Sak 

nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

00/17 Godkjenning av referat- løpende hver gang 

 

Styret  

01/17 Konstituering av nytt styre- oppgavefordeling/roller Styret 16.02.17 

02/17 Policy LKB cup(antall voksne pr barn, foresatte tilstede på skole etc) Ole Kr. 16.02.17 

03/17 Status påmelding lag seriespill 2017 Knut 16.02.17 

04/17 Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett,intervall) Ole Kr. 16.02.17 

05/17 Taushetsplikt styremedlemmer Ole Kr. 16.02.17 

06/17 Søknad til Søgne og Greipstad sparebank ift midler Kristin  22.03.17 

07/17    

08/17 Status LKB cup Aina 22.03.17 

09/17 Status og fremdrift ift. Elektronisk medlemsregistrering i ”Min idrett” Knut 22.03.17 

10/17 Status sponsorer og budsjett 2017 Jan/Jardarr 22.03.17 

11/17 Mulighet for medlem i kommunenes idrettsråd Ole Kr. 22.03.17 

12/17 Gjennomgang av verdigrunnlag og målsetning for Greipstad fotball Ole Kr. 19.04.17 

13/17 Rutiner for lagkasser Heidi 19.04.17 

14/17 Fullmakter kredittkonto Heidi 22.03.17 

15/17 Turnering/5er cup på Hortemo Ole Kr. 19.04.17 

16/17 Felles dugnad for hele fotballgruppen Kjetil 22.03.17 

17/17 Akademi Jan 15.05.17 

18/17 Info om fotballforsikringen 2017 Ole Kr. 22.03.17 

19/17 Info om trafikalt grunnkurs Ole Kr. 19.04.17 

20/17 Info om Greipstad IL som kvalitetsklubb Ole Kr. 19.04.17 

21/17 Forespørsel knyttet til kontigent-veteranlag Ole Kr. 19.04.17 

22/17 Forespørsel om bortelagsdrakter- J16 Ole Kr. 19.04.17 

23/17 Søknad om midler til aktiviteter i mottak? Ole Kr. 19.04.17 

24/17 Tur for trener/styre/sponsorer Jan 20.09.17 

25/17 Samarbeidsklubber Jan  

26/17 Utestående krav fra 2016- hva gjør vi videre? Heidi 15.05.17 

27/17 Tilbud om Start keeperskole til klubbens keepere?  Ole Kr. 15.05.17 

28/17 Rutiner for forespørsel vedrørende spillere fra andre klubber Knut  

29/17 Videre strategier ift 2002- laget Ole Kr./Jardarr 15.05.17 

30/17 Strategier for hvordan det skal arbeides med ting som ikke fungerer 

tilfredsstillende i klubben. 

Ole Kr.   

31/17 Orientering fra kommunen vedrørende utgiftsdekning Steffen 20.09.17 

32/17 Evaluering av gjennomføringen av 17 mai dugnad Ole 

Kr/Malene/Aina 

13.06.17 

33/17 Rammer vedrørende forespørsler om økonomisk støtte til LKB cup og og til 

kontigent 

Ole Kr.  23.08.17 

34/17 Orientering om oppstart for fotball for 1 klassinger høsten 2017 Aina/Kjetil 13.06.17 

35/17 Tiltak for å rekruttere flere dommere Jardarr/Ole Kr 13.06.17 

36/17 Høytaler anlegg og resultattavle- Hortemo Ole Kr.  13.06.17 

37/17 Hvordan innhente egenandel for keeperskole?  Ole Kr 13.06.17 

38/17 Status rebounder Ole Kr.  13.06.17 

39/17 Søknad om økonomisk tilskudd til J15/16 Ole Kr. 13.06.17 

40/17 Søknad om refusjon av tilleggskostnader for hjemreise jmf årets LKB cup Ole Kr.. 13.06.17 

41/17 Rutiner for hvordan man behandler innmeldte saker Steffen 23.08.17 

42/17 Plassering av hjertestarter  Ole Kr. 23.08.17 

43/17 Fremtidig fakturering av Kiwi cup Heidi 23.08.17 

44/17 Trenersituasjonen for lag I junioravdelingen Ole Kr. 20.09.17 
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45/17 Planlegging og organisering av sesongavslutning for medlemmene Kjetil  

46/17 Forberedelser til årsmøtet Knut  

47/17 Rutiner/struktur for betaling/utgiftsdekning til trenere i klubben Knut  

48/17 Greipstadklubb.no Knut  

49/17 Oppussing av klubbhus Ole Kr.  

50/17 GIL care Ole Kr. 20.09.17 
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